
Styrelsemöte t0/5 2017 hemma hos Bengt Dexe

Närvarande: Bengt Dexe, Anders Strand, Robin Leufvenius, Carina Adolfsson , Susanne Jepson och

Helene Grönvall

e Carina presenterade att årsresultatet är jämt med fjorårets, ett - på 3000 kr.

r Vi behöver sälja mer lotter både på Hörby marknad och i Påsk boostern.

o Styrelsen föreslår årsmötet att utöka med ett 8 mannalag till och ta bårt ett ungdomslag till
nästa säsong.

o En 2 hands tränare ifrån Hässleholm kan komma och träna våra ca 6 st ungdomar, förslaget

han gett är att komma på onsdagar mellan kl 1-9-20. Bengt kommer skicka till berörda

föräldrar om de tycker detta verkar vara av intresse, i så fall får ungdomarna dela på

banhyran och klubben står för tränar kostnaden.

o Bengt kommer meddela One.com att radera Bs Olymp.se , vår Webbtjänst ska vara kvar.

,
o Bengt går på Skånes årsmöte för att hämta hem eventuell plakett pga herrarnas serieseger.
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